
 

 

Zápis ze schůze 
 

Výboru KCHČF, která se uskutečnila  
v neděli dne 9. února 2020 v 9.00 hod. v Perknově 

 
 

Přítomní: podle prezenční listiny (příloha č. 1) 
Tinka, Rataj, Havlát, Kerda, Pavlíková, Suchánek, Hermann 
 
Hosté:, Morbicer DR, Hlaváč DR, Dostál P., Uchytil, Brziak, Budera 
 
Omluven: Brzkovská, Matějáková, Dostál J. DR, Horová, Dočkalová,   
 
 
1. Zahájení (Tinka) 

 
Přivítal přítomné i hosta p. Buderu (Klub sokolníků). Konstatoval velký počet omluvených 
pravidelných účastníků schůze. Navrhoval co možná nejstručnější jednání, nijak neprotahovat 
z důvodu blížící se vichřice. 
 
2. Kontrola a oprava zápisu ze dne 24. 11. 2019 

 
- Kontrolován zápis ze schůze 24.11. s výjimkou bodu 13. zápisu, kde je chybně uvedeno 

jméno psa.  
Správně se má jednat o psa „Art ze Stoprounských vinic“. 

 
- Rataj předal tabulky z ČMKJ. 

 
3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Tinka) 

 
Jednání s Ing. Župkou – tabulky stále nejsou opraveny (jedná Suchánek – marně); 

- Manuál na matriku stále není k dispozici – matrika převedena 
S Ing. Župkou projedná Pavlíková a Tinka. 
 
 
4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) bylo-li: 

 

Nebylo 

 

5. Informace o uskutečněných jednáních 

 
Vyjma jednání s Ing. Župkou (viz bod 3) jiná jednání nebyla. 
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6. Neprojednané úkoly 24. 11. 2019 (účast na Pražském hradě bod č. 5, hospodaření klubu 

bod  č.  6.) 

 
A: Informace o účasti ČF na Pražském hradě - květen 2020 (Kerda a p. Budera) 

 
Akci připravuje Klub sokolníků, společně s klubem Falkonia. Bude probíhat v zahradách 
Pražského hradu, kde bude v ten den „Den otevřených dveří“. Očekává se cca 30.000 hostů, 
včetně mnoha zahraničních návštěvníků Hradu. P. Budera představil prezentaci, která bude 
zaslána na pobočkové schůze. 
 
K tomu František Kerda následně uvedl, že se jedná o důležitou akci, při které bude možno 
prezentovat českého fouska široké veřejnosti. Podle jeho názoru při naší stávající propagaci 
přesvědčujeme sami sebe a naše členy, což se na počtu nových členů moc neprojevuje. Proto je 
nutné využít tuto historickou akci k popularizaci ČF mezi laickou veřejností. Řada lidí, ne 
myslivců ani neví, že máme vlastní uznané lovecké plemeno ohaře. 
 
Výbor korespondenčně schválil účast na této akci a bude ji propagovat na webových stránkách 
klubu. 
 
Garantem akce je František Kerrda. 
Rád by pro akci využil Ing. Havláta a Ing. Dostála, a dále jazykově vybavené členy klubu, Ing. 
Brzkovskou, Ing. Neradilovou a také p. Danu Homolkovou, které jsou obě v Praze. 
 
Na spádových schůzích bude propagace této akce a bylo by žádoucí, aby se na akci v areálu 
Pražského hradu, resp. v jeho zahradách objevilo co nejvíce členů klubu se psy. 
 
Akce se koná v sobotu dne 16. května 2020 v areálu Pražského hradu. 

 
B: Informace o hospodaření klubu (Pavlíková) 

Spojeno s bodem č. 7 

 
 
7. Hodnocení finančního plánu 2019 a návrh finančního plánu 2020 (Pavlíková) 

 
Vyhodnocení hospodaření klubu za r. 2019.  
 
Hospodaření klubu za rok 2019 skončilo ziskem ve výši +32.993,- Kč. Globálně však skončilo 
roční hospodaření ztrátou, neboť do příjmu za rok 2019 jsou zahrnuty členské příspěvky 
zaplacené i na další období. 
 
Vyzdvihla Ing. Horáka ze Středočeské pobočky, se kterým byla jak při zajišťování akce Natura 
Viva 2019 v Lysé n. Labem, tak při organizaci Klubové výstavy v Nedomicích velmi dobrá 
spolupráce a velká spokojenost. Opravdu velká pochvala, jak se finanční odpovědnosti zhostil. 
 
Apelovala na Chovatelskou radu KCHČF, aby na další období jednoznačně stanovovala 
garanta, který při výběru do chovu bude vybírat peníze. Vyzdvihla Pavla Hermanna, který 
zajišťoval výběr do chovu na výstavě v Olomouci. Z ostatních výběrů ni nedostala. Garant musí 
bezprostředně po výběru sdělit kolik vybral a převést peníze na účet klubu, nebo sdělit Ing. 
Pavlíkové, že nevybral nic. 
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Výbor KCHČF bere na vědomí hospodaření klubu za rok 2019.  
 
Současně výbor KCHČF stanoví, že každý, kdo pořádá klubovou nebo speciální výstavu zaplatí 
za každého přihlášeného psa částku 100,- Kč. Toto opatření platí i v případě, že samostatnou 
klubovou nebo speciální výstavu pořádá KCHČF prostřednictvím svojí pobočky.  
 
Obojí schváleno jednomyslně. 
 
Plán hospodaření KCHČF na r. 2020 
 
Předkládá se vyrovnaná rozpočet příjmy ve výši 382.000,- Kč a výdaje ve výši 382.000,- Kč. 
 
Schválen příspěvek na výzkum lysivosti – pro Neradilovou, pravidla domluví s Neradilovou 
přímo Ing. Pavlíková. Při nedodržení pravidel nebude proplaceno. (Výzkum, resp. činnost, bude 
zaměřena na kontrolu již dříve zkontrolovaných a odeslaných jedinců – uplynuly od prvních 
odběrů 4 roky a je nutné prověřit, zda nedošlo ke změně stavu, zejména kvality osrstění) 
 
Výbor jednomyslně schválil vyrovnaný rozpočet pro rok 2020 ve výši 382.000,- Kč příjmy a 
výdaje. 
 
Výsledek hospodaření za r. 2019 i schválený rozpočet na r. 2020 budou součástí materiálu na 
spádové schůze. 
 
 
8. Stav členské základny,  

Předneseno podle písemné zprávy matrikářky, příloha č. 4 
 
K 9.2. 2020 celkem 852 členů KCHČF. 
 
Za rok 2019 přijato 79 nových členů. 
 
Počty členů podle poboček: 
JM 186, StČ 180, VČ 154, JČ 107, SM 99, SvČ 70, ZČ 44, Zahr. 12. 
 
Výbor KCHČF na jednání projednal a schválil přihlášku paní 
Lucie Bauerové n. 1986, Nymburk, jako novou členku KCHČF. 

 

Ukončení členství 

Dne 11. června 2019 oznámil pan Jan DOKOUPIL, bytem Hostěradice, JM pobočka, číslo 
legitimace 7209, že mu zdravotní stav nedovoluje nadále být dále členem KCHČF – výbor bere 
na vědomí – nutno vyřadit z matriky. 

 

 
9. Hodnocení chovu za rok 2019 (štěňata, linie, kontroly, výběr do chovu, chovní jedinci) (Havlát) 

 
Podrobná zpráva poradce chovu bude zaslána na spádové schůze. 
 
Za rok 2019 61 vrhů ČF, narozeno 393 štěňat ČF, 22,2 % nakrytých fen nezabřezlo. Nejvíce 
vrhů JM pobočka 17. 
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Projevilo se opatření, že jeden pes může krýt pouze tři feny a zapojilo se do reprodukce více 
psů. 
 
V chovu působí k dnešnímu dni 82 chovných psů 
 
Chovatelská rada bude na svém zasedání řešit DKK. 
 
 
10. Spádové schůze 2020 (podklady, zprávy funkcionářů, postup při výběru čl. příspěvků) (Kerda) 

 
Všichni poslat zprávy Františkovi Kerdovi do konce příštího týdne tj. do 16. února 2020, 
včetně zápisu. 
 
 
11. Informace o vyúčtování klubových akcí MZe 2019 (Rataj) 

 
Vyúčtování v termínu předáno na MZE, rozpočet nebyl dodržen překročeno cca o 150 %. 
Problémy s vyúčtováním ze strany OMS Litoměřice, musel zasáhnout pan Kacl, jemu 
poděkování, vše zajistil podle domluvy.  
Je nepřípustné dokladovat pouze peníze poskytnuté KCHČF, musí se zdokladovat vše. 
 
Písemné vypracování vyúčtování poskytnuto k nahlédnutí účastníkům schůze. 
 
Do konce dubna 2020 bude rozhodnuto o dotaci na rok 2020 – přesná výše dotace není 
známá, ale předpokládá se, že byla podána v intenci minulých žádostí. 
 
Ing. Pavlíková žádá zaslat vyúčtování dotace za rok 2019 a žádost o dotaci na rok 2020. 
 
 
12. Zajištění výstavy v Lysé nad Labem 

 
Garantem za zajištění výstavy Natura Viva 2020 je opět Ing. Horák 
 
Finanční krytí zajištěno v rozpočtu, vše domluveno s p. Matějákovou. 
 
Domluvit v Lysé lepší umístění stánků a domluvit prezentaci na jevišti, zajistí KCHČF bez 
zprostředkovatele, mnohdy říká nepodložené informace. 
 
Horák dostane pověření k jednání jménem klubu v souvislosti s touto akcí. 
 
 
13. Naběhlé záležitosti 

 
Rataj - Informoval o telefonickém jednání s iDnes – nabízeli reklamu ve slevě ze 100.000,- Kč 
asi na pouhých 23.000 Kč (měsíčně) – odmítl jako bezpředmětné. 
 
Rataj 
Informace o programu z USA – zapracovali naše požadavky, brzo bude spuštěna nová verze 
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14. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář  

 
Pavlíková 
Je nutné pro zpravodaj a spádové schůze obsáhlejší zprávu o chovu, členy to zajímá. 
 
Suchánek 
Navrhuje pro rok 2021 pořádání MJD na Moravě. 
Výbor souhlasí. 

Přednesl pravidla pro zpracování přihlášek na MFH a MDrK – příloha č. 6 
Výborem schváleno 

Informoval, že má k dnešnímu dni 2 přihlášky na MDrK. 
 
Brziak 
Propozice na Severočeský pohár. 
 
Uchytil 
Český pointer a setr klub odhlasoval nepovinnou kontrolu DKK, budou oslovovat moravský 
klub aby si ujednotili podmínky. 

MVDr. Šimek říkal, že vědomý chov na postiženém jedinci je porušení řádu FCI. 

Propozice na Klubovou výstavu a na MDrK jsou na webu klubu. 
Dodá propozice na JČ Derby, které bude v Táboře. 
 
Hermann 
Nic 
 
Havlát  
Nic 
 
Dostál Pavel 

- Nová verze databáze by měla být v pondělí spuštěna 
- Připravuje výcvikový týden pro zahraniční účastníky MDrK 

K tomu potřebuje nástřel termínů a přibližné ceny asi tak do týdne. 
Mělo by se jednat cca o 5 až 7 cizinců 
Někdy kolem 13.6. 

- Množí se dotazy k založení světového klubu 
- Nejdou některé funkce na webu 

 
Rataj 
Návrh rozhodčích na KZV Mělník – s rozhodčími předběžně projednáno – OMS Mělník 
s návrhem rovněž souhlasí. 
Návrh: 
Vrchní rozhodčí  
Ing. Havlát 
Rozhodčí: 
Ing. Horák, Charvát, Wallner, Zachara 
Náhradník: 
Ing. Novotný 
 
Výbor schvaluje uvedené rozhodčí, jejich delegaci na ČMKJ zajisti Rataj. 
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Na poháry na KZV Mělník 1.000,- Kč z rozpočtu klubu. 
 
 
15. Informace z Dozorčí rady KCHČF 

 
Dozorčí rada provedla kontrolu účetnictví a nezjistila žádné pochybení. Z účetnictví je patrný 
přehled předplaceného členství. Dozorčí rada konstatovala, že u několika dokladů chybí podpis 
předsedy klubu. 
 
K tomu uvedla Ing. Pavlíková, že chybějící podpisy předsedy klubu jsou nahrazeny podpisem 
jiného statutárního zástupce. 
 
 
 
16. Diskuse a různé 

 
Tinka 
Bylo by dobré mít připravenu smlouvu na reklamu, aby byla kdykoliv připravená. 
Dále uvedl, že bude nutné hledat další finanční zdroje, neboť požadavky v souvislosti s dotací 
MZe jsou mnohdy až přehnané a jsou neustále problémy s vyúčtováním ze strany  
spolupracujících a spolupořádajících  OMSů. 
Dále informoval o korespondenci s panem Hejreckým – nebudeme již odpovídat. 
Upozornil na blížící se konferenci v roce 2021. 
 
Doporučil propagovat Světovou výstavu v Brně v září 2021. 
 
 
17. Závěr   

 
Příští schůze výboru 24. 5. 2020 v 09.00 h v Perknově. Bude samostatná pozvánka s 
programem. 
 
 
 

Zapsal: Mgr. Jaroslav Rataj 
 
 
Ověřili: 
 
Josef Tinka                                                                                         Ing. František Kerda 
Předseda KCHČF                                                                              místopředseda KCHČF 
 
 
 


